
                                        P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XXVIII/2016
z obrad sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 15 lipca 2016r
Sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym.

W obradach XXVIII/2016 uczestniczyło 13 radnych – zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Nieobecni radni: Jarosław Bonus, Kazimierz Kozon.

Do punktu 1.

Obrady XXVIII/16 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej 
Maciejewski, który powitał przybyłych na posiedzenie.

Do punktu 2.
Pan Maciejewski stwierdził prawomocność obrad  XXVIII/2016 sesji.

Do punktu 3.
Pan Andrzej Maciejewski:
radny Kazimierz Kozon wniósł wniosek na dzisiejszą sesję.
Dziś radnego Kozona nie ma więc za jego zgodą punkt ten będzie przedstawiony 
na zwyczajnej sesji.

Porządek obrad przyjęty został przez radnych  j e d n o g ł o ś n i e  (13).

Do punktu 4.

Pan Bogusław Matłoka:
-chciałbym się odnieść do tego co zaszło na poprzedniej sesji. Dyskutowaliśmy na 
ten temat długo. Pani radczyni wypowiedziała się w temacie bardzo dokładnie. 
Zagłosowałem wówczas „za” utworzeniem Żłobka. Dla mnie było to jasne. Niestety 
8 radnych zagłosowało „przeciw”. Wynikało to, moim zdaniem z tego, że źle były 
formułowane  pytania. Stawiam wniosek formalny: dziś powinniśmy zagłosować 
„za” utworzeniem Żłobka Miejskiego w Barczewie, bez poddawania tego dyskusji.

Pan Andrzej Maciejewski:
-jest to Pana subiektywne zdanie a wolą Rady głosowanie było takie a nie inne.

Pani Alina Jakończuk:
-dyskusja dzisiejsza  jest potrzebna ale uważam, że należy udzielić głosu dla Pani 
Dyrektor.

Pan Rafał Surmański:
-jestem również za tym aby przedstawione zostały nowe okoliczności – kwestia 
formalna.

Pani Halina Bronka:
-uważam, że Pan Matłoka nie ma prawa nie dopuścić do dyskusji. Na poprzedniej 
sesji wszystko zostało wyjaśnione. W związku z tym, że została zwołana sesja w 



trybie nadzwyczajnym musiały zaistnieć inne okoliczności. Coś się musiło zmienić.

Głosowanie wniosku Pana Bogdana Matłoka:

„za” wnioskiem głosował 1 radny;
„przeciw” głosowało 12 radnych.

Wniosek nie został przyjęty przez Radę.

Dyrektor Przedszkola Miejskiego – Pani Dorota Mikołajczuk:
-zmieniły się 2 – 3 punkty na korzyść żłobka. Jeżeli chodzi o liczbę dzieci, które się 
nie dostały do przedszkola to liczba ta znacznie się zmniejszyła. Po dokładnym 
przeanalizowaniu zostało 10 dzieci. Znalazłam miejsce  dla tych dzieci i one 
zostaną przyjęte.

Pan Adam Dowgiałło:
-czy o tym dodatkowym pomieszczeniu wiadomo było przed poprzednią sesją?

Pani Dorota Mikołajczuk:
-takich pomieszczeń w budynku przedszkola jest wiele ale wszystkie do remontu.

Pan Andrzej Maciejewski:
-szkoda, że Pani wcześniej  tego  nie znalazła. Załatwilibyśmy to za jednym 
zamachem na poprzedniej sesji. Proszę o zdradzenie nam tych zasobów 
lokalowych. Może coś na to poradzimy.

Pani Halina Bronka:
-na poprzedniej sesji nie wyjaśniono nam dlaczego powstanie Żłobka miało się 
odbyć kosztem tych nie przyjętych dzieci do przedszkola. Dlaczego było tak, że 
kosztem czegoś tworzymy coś? Trochę przykro, że Panie pracujące w oświacie nie 
macie zaufania do radnych i ma się radnych za baranów, którzy są nie wykształceni
i biorą te  tysiąc zł z niewielkim ogonkiem za darmo. Dokumenty, które trafiły do nas
zbyt późno były opracowane nie w pełni. Wątpliwości były i nie zostały wyjaśnione 
na poprzedniej sesji. Nieprawdą jest, że są niewielkie zmiany. Zmiany są ogromne. 
Statut w  tej chwili jest bardzo dobrze opracowany i szkoda, że wcześniej taki nie 
był. Wielokrotnie prosiłam aby uchwały wychodzące z oświaty opracowywane były 
bardzo dokładni oraz aby były umotywowane. Prosiłam o to Panią Dyrektor 
wielokrotnie. Dziś bardzo dziękuję Pani Annie Kwapis, że w zastępstwie Pani 
Dyrektor doprowadziła do opracowania tak dobrych dokumentów.
Informacje były ukrywane przed mieszkańcami.

Pan Andrzej Maciejewski:
-chciałbym doprowadzić do tego aby radni nie musieli nanosić poprawek w 
projektach uchwał;

Pan Dariusz Jasiński – Zastępca Burmistrza Barczewa:
-nic nie było ukrywane przed mieszkańcami Barczewa. Doprowadzimy do tego 
żeby dzieciom było lepiej. Ustalmy czy ten Statut był bardzo przebudowywany.



Pan Andrzej Maciejewski:
-był bardzo przebudowywany. Różni się bardzo o tego, który był przedstawiany na 
majowej sesji;

Pani Dorota Mikołajczuk:
-wykreślono organy żłobka, godziny, dopisano mienie – podzielone na żłobek i 
przedszkole.

Pan Andrzej Maciejewski:
-to są bardzo istotne zmiany., których brak mógłby spowodować uchylenie Statutu 
przez Wojewodę;

Pan Rafał Surmański:
-mam nadzieję, że Żłobek powstanie.

Pan Andrzej Maciejewski:
-wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej podpisali nie tylko ci radni którzy byli za 
utworzeniem żłobka  ale i ci którzy byli przeciw;

Pani Halina Bronka:
-w tej chwili dokumenty są dobrze przygotowane i nieprawdą jest to co powiedział 
Pan Jasiński, że zmian było mało.

Pan Dariusz Jasiński:
-zagłosujmy za tym co dobre.

Pan Adam Dowgiałło:
-ile jest tych pomieszczeń do remontu?

Pani Dorota Mikołajczuk:
-zapraszam do tego aby to zobaczyć.

Pan Bogdan Caruk:
-byłem jednym z tych którzy złożyli wniosek o zwołanie sesji w trybie 
nadzwyczajnym. Myślę, że deklaracja Pani Dyrektor, że zostaną przyjęte wszystkie 
dzieci do przedszkola pozwala na to aby Żłobek utworzyć.
Przejdźmy do  głosowania - to jest wniosek.

Pan Andrzej Maciejewski:
-czy Pani Dyrektor jest w stanie wyremontować pomieszczenia  żłobka do 
września?

Pani Dorota Mikołajczuk:
-zrobimy wszystko. Poślizg mały może być. Daję gwarancję, że dzieci będą 
przyjęte do przedszkola. Czasu jest niewiele ale stanę na głowie aby i przedszkole i
żłobek były wyremontowane i przygotowane na przyjęcie dzieci.



Pan Rafał Surmański:
opinia Komisji Oświaty jest pozytywna.

Pani Krystyna Mańkowska:
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pan Andrzej Moszczyński:
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.
Dziękuję Panu Przewodniczącemu , Pani Halinie Bronka za dociekliwość. Dobrze, 
że dyskutujemy.
Prosimy również o to aby dobrze przygotowywać uchwały przez urzędników.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                     U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXVIII(190)16
w sprawie  utworzenia  Żłobka Miejskiego w Barczewie.

Do punktu 5.

Pan Andrzej Maciejewski:
-w §5 w ust.2 wniosłem poprawkę i dodane zostało : „pozytywna opinia Rady 
Rodziców”.

Pani Dorota Mikołajczuk:
-jest wprowadzona ta poprawka, reszta jest bez zmian;

Pan Rafał Surmański:
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna;

Pani Krystyna Mańkowska:
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński:
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Rada  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                  U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVIII(191)16
w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w Żłobku prowadzonym przez Gminę 
Barczewo, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków 
zwolnienia z tych opłat;

Do punktu 6.i 7.
Wyjaśnienia przedstawił Zastępca Burmistrza Pan Dariusz Jasiński.



Zmiany te związane są z utworzeniem Żłobka Miejskiego w Barczewie.

Opinie Komisji w stosunku do  obydwóch projektów uchwał:

Pani Krystyna Mańkowska:
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pan Andrzej Moszczyński:
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych było 13 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVIII(192)16
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  2016 – 2025.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVIII(193)16
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016r

Do punktu 8.

Pan Andrzej Maciejewski:
-w związku z wyczerpaniem dzisiejszego porządku obrad zamykam XXVIII/2016
sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis                                             Przewodniczący
                                                                       Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                       Andrzej Maciejewski


